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 החוג לטיפול נמרץ לביו"ר  מכתב כוונות למועמדות לתפקיד

 אשדוד-ד"ר אלעד אשר, ביה"ח האוניברסיטאי אסותא

 

 אמצעי זה בתפקיד רואה אנייו"ר החוג לטיפול נמרץ לב.  לתפקיד מועמדותי את להגיש מתכבד אני

 שימשתיבעברי  .חוץ כלפי והן הקרדיולוגי האיגוד מול אל הן החוג מעמד את ולבסס לקדם להמשיך

בביה"ח שיבא תל השומר, ובהמשך דרכי כמנהל היחידה לטיפול נמרץ לב במרכז בכיר ומצנתר כרופא 

ם השונים האוניבסיטאי אסותא אשדוד. נושאי העניין שלי כוללים את תחומי הטיפול נמרץ  והצנתורי

בחולים עם אירוע כלילי חריף. השתלמתי בעברי בקליבלנד ופרסמתי בעיקר ובפרט את תפקודי הטסיות, 

מאמרים בספרות מבוקרת. להלן מספר נקודות שהייתי מעוניין לקדם ביחד עם מזכיר החוג  50קרוב ל 

 הבא:

 

 לקדם את מספר האנשים שיהיו פעילים בתחום זה ובמחקר בו, להרחיב את האופקים  ףשוא י. אנ1

 ולא רק   על בסיס רציףשל היחידות לטיפול נמרץ לב בארץ ת חם לסקרים ישראליים בתחום, ולבנות בי   

 על בסיס סקר דו שנתי.    

 

 לטיפול בחולים מורכבים מאד הן מבחינת  הדרישותהידע המצטבר בתחום טיפול נמרץ לב, כמו גם . 2

  של ופיתוח ידעדורשים  וכיו"ב(   TAVI ,ECMOגילם והן מבחינת מחלתם או הפרוצדורה אותה עברו )    

 .בחוג זהבראש משימתי יעמוד  . דברומדענים םרופאי בקרב צנזוס טיפוליקונ    

 

 מסודר אליו יוצאים   fellowship. בהמשך לעיל, לאור העובדה כי כמעט בכל תחום בקרדיולוגיה ישנו 3

 לכך ויש חסר גדול ברופאי טיפול  בוגרים להשתלמות, מצער לראות שדווקא בתחום זה אין מודעות     

 נמרץ לב ייעודיים. גם דבר זה יהיה בראש מעייני בחוג זה.     

 

 להציבורית אפעל להגברת המודעות לזיהוי וטיפול מוקדם בהתקף לב וכמן כן אדאג להשתתפות פעי. 4

 . החשובות לט"נ לב תרופות קרדיאליות חדשותמכשור וומתמשכת במסגרת וועדת הסל להכרה ומימון     

 

 בברכה,לתפקיד היו"ר של חוג זה.  אני רואה עצמי מועמדלאור כל זאת 

 ד"ר אלעד אשר                              




